
Rada Miejska 
w Nowym Mieście Lubawskim 
 

P r o t o k ó ł   Nr  XIII/2007 
z XIII-tej sesji Rady Miejskiej  w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 30 
października 2007 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 
Sesję rozpoczęto o godz. 15,oo  a zakończono o godz. 16,45. 
Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych . 
( Lista obecności radnych stanowi Zał. Nr 1 do protokołu). . 
( Lista obecności gości stanowi Zał. Nr 2 do protokołu).  
Obrady  prowadził  -  Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski. 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
-  Burmistrz Miasta                                         -  Alina Kopiczyńska  
-  Sekretarz Miasta                                          -  Katarzyna Kaniewska 
- Radca Prawny                                               -  Dionizy Szwedowski 
- Kierownik  Referatu Biura Rady                  -  Dariusz Sobaszkiewicz 
- Księgowa  Wydz. BudŜetu i Finansów         -  Wioletta Nehring 
- przedstawiciele prasy i  TV Nowe Miasto Lubawskie 
- obywatele miasta 
Zatwierdzony porządek obrad: 
1.   Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 
2.  Wybór sekretarza obrad. 
3.  Przedstawienie porządku obrad. 
4.  Przyjęcie protokołu z XII - tej sesji Rady Miejskiej. 
5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta. 
6. Interpelacje i wnioski. 
7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/12/06 Rady Miejskiej z dnia  
    27 grudnia 2006 r. w sprawie uchwalenia  budŜetu gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2007     
    rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem  
    Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2007 r. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków na wsparcie Komendy Powiatowej  
    Państwowej StraŜy PoŜarnej w Nowym Mieście Lubawskim. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania i stawek opłaty za  
      parkowanie pojazdów samochodowych. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierŜawę działki gruntu poł. przy ul.  
      Grunwaldzkiej w Nowym Mieście Lubawskim stanowiącej własność Gminy Miejskiej  
      Nowe Miasto Lubawskie. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu  
      trwałego zarządu na rzecz Miejskiego Zakładu Komunalnego w Nowym Mieście  
      Lubawskim. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwał Rady Miejskiej w Nowym Mieście  
      Lubawskim w sprawie sprzedaŜy działki gruntu poł. przy ul. 19 Stycznia w Nowym  
      Mieście Lubawskim stanowiącej własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie,  
      sprzedaŜy nieruchomości połoŜonej przy ul. Słonecznej w Nowym Mieście Lubawskim  
      stanowiącej własność Gminy Miejskiej.  
14. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu rozporządzenia Wojewody  
     Warmińsko-Mazurskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Doliny Dolnej  
      Drwęcy. 



 2 

15. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania pomiędzy Gminą Miejską Nowe Miasto  
      Lubawskie, a Gminą Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie dot. przyjmowania  
      ścieków zebranych na terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie do oczyszczalni ścieków w  
      Nowym Mieście Lubawskim. 
16. Wybory ławników do sądów powszechnych:  

a) informacja o przygotowaniu wyborów na ławników do sądów powszechnych wraz z 
opinią o zgłoszonych kandydatach,  

b) przedstawienie list kandydatów na ławników,  
c) powołanie Komisji Skrutacyjnej,  
d) przyjęcie zasad głosowania,  
e) wybory,  
f) ogłoszenie wyników wyborów przez Komisję Skrutacyjną oraz podjęcie uchwały. 

17.  Informacja dotycząca umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłat 
      naleŜności pienięŜnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja     
      podatkowa.  
18. Informacja o oświadczeniach majątkowych. 
19. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
20. Zakończenie sesji. 
 
Przebieg posiedzenia: 

 
Ad. pkt. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski, 
stwierdzając na podstawie listy obecności, Ŝe w sesji uczestniczy 15 radnych, a więc obrady 
są prawomocne.  

Ad. pkt. 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski  na sekretarza obrad zaproponował  radnego –
Jarosława Oelberga , który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie  
/przy 15 głosach "za"/ wybrała radnego  – Jarosława Oelberga na sekretarza obrad. 

 
Ad. pkt. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski odczytał pismo Burmistrza Miasta OR.0065-
11/07 z dnia 30 października 2007 r. o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego 
podjęcia uchwały w sprawie współdziałania pomiędzy Gminą Miejską Nowe Miasto 
Lubawskie, a Gminą Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mazanowie dot. przyjmowania ścieków 
zebranych na terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie do oczyszczalni ścieków w Nowym 
Mieście Lubawskim oraz uwzględnienie autopoprawki uchwał w sprawie dofinansowania 
zadania związanego z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-
Mazurskiego w Brukseli w 2007 r. oraz w sprawie przekazania środków na wsparcie 
Komendy Powiatowej Państwowej StraŜy PoŜarnej w Nowym Mieście Lubawskim 
polegającej na uzupełnieniu ich o zapis „ i podlega ogłoszeniu”. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski poddał pod głosowanie proponowane zmiany. 
Rada Miejska jednomyślnie /przy 15 głosach „za”/ wprowadziła powyŜsze zmiany do 
porządku obrad. 
Innych zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski przedstawił porządek obrad po dokonanych 
zmianach. 
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Ad. pkt. 4 
Protokół  z XII- tej  sesji Rady Miejskiej był wyłoŜony do wglądu w Referacie 
Organizacyjnym  Urzędu Miejskiego, jak równieŜ przed sesją, a radni mieli moŜliwość 
zapoznania się z jego treścią.  Protokół z XII-tej sesji Rady Miejskiej został przez Radę 
Miejską  przyjęty jednomyślnie / przy 15 głosach „za”/. 
 

Ad. pkt. 5 
Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej  w okresie między sesjami oraz o wydanych 
zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniem na sesję. 
 Sprawozdanie z bieŜącej działalności Burmistrza przedstawiła Burmistrz Miasta – 
Alina Kopiczyńska. 

Rada przyjęli powyŜszą informację nie zgłaszając uwag. 
Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej  w okresie między sesjami oraz o wydanych 
zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego stanowi Zał. 3 do protokołu. 
 

Ad. pkt. 6 
W interpelacjach i wnioskach głos zabierali w sprawie: 
Radny – A. Kłosowski 
 - sprawdzenia oświetlenia na terenie miasta z uwagi na to, Ŝe w niektórych punktach miasta 
nie świecą lampy, zwłaszcza na ulicach oś. Marianowo,  
-  ustawienia znaku ograniczającego postój po prawej stronie ul. Szkolnej z uwagi na to, Ŝe 
nie obowiązuje tam strefa płatnego parkowania i mieszkańcy parkują pojazdy samochodowe, 
tym bardziej, iŜ ulica ta stanowi drogę wyjazdową dla StraŜy PoŜarnej, 
- ustawienia znaku pierwszeństwa przejazdu przy ul. Długiej w kierunku ul. Broniewskiego z 
uwagi na to, iŜ dotychczasowy znak został zniszczony. 
Radna – M. Czernysz 
- usunięcia garbów z nawierzchni ul. Kolejowej z uwagi na występujące niebezpieczeństwo.  
Radny – B. Cieplak 
-podziękowania za wykonanie drogi dojazdowej do Zespołu Szkół Rolniczych, 
-zainstalowania progów zwalniających przy ul. 3 Maja. 
L. Karczyńska 
- podziękowania MZK za naprawę stanu drogi Brzozowej i rogu Wiązowej, 
- spowodowania likwidacji dziur naprzeciw posesji p. Marchlewskiej, 
- podziękowania p. Burmistrz, p. Sekretarz za zainstalowanie bramek do piłki noŜnej dla 
dzieci na oś. Marianowo. 
Radny – R. Koszewski 
- dokonania przeglądu wszystkich ulic na terenie miasta. 
Radny – A. Straus 
- zabezpieczenia kładki dla pieszych przed zbliŜającą się zimą. 
Radny –M. Deja 
- ograniczenia parkowania samochodów dostawczych przy ul. 3 Maja na czas załadunku i 
rozładunku wyłącznie po jednej stronie ulicy, 
- rozwaŜenia moŜliwości przeznaczenia terenu po b. SDK przy ul. 3 Maja/Kościuszki na 
przetarg na urządzenie parkingu ewentualnie urządzenie parkingu doraźnego w przypadku 
jeŜeli nie planuje się wystawienia przedmiotowego terenu w najbliŜszym czasie na przetarg 
po zabudowę, 
- czy są podejmowane działania w kierunku zrealizowania propozycji przeniesienia zjeŜdŜalni 
dla deskorolek znajdującej się przy targowisku miejskim na plac przy ul. Tysiąclecia?, 
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- podawania do publicznej wiadomości nie tylko zawiadomienia o sesjach, ale i o 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej oraz zorganizowania dwóch dodatkowych tablic 
informacyjnych przy ul. Tysiąclecia i na oś. Marianowo, 
- czy p. Zająkała b. najemca komunalnego lokalu uŜytkowego ma względem miasta 
zobowiązania pienięŜne? 
- jaka decyzja zapadła  w sprawie najemcy lokalu komunalnego p. Szulejewskiego?  
 

Ad.pkt. 7 
Opinię Komisji BudŜetu, Finansów i Planowania do projektu uchwały w zmiany uchwały nr 
IV/12/06 Rady Miejskiej z dnia  27 grudnia 2006 r. w sprawie uchwalenia  budŜetu gminy 
Nowe Miasto Lubawskie na 2007 rok odczytał  Przewodniczący Komisji – J. Oelberg. 
Opinia na piśmie stanowi Zał. Nr 4 do protokołu.  
Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski  po odczytaniu poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/12/06 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 27 grudnia 2006 r. w sprawie uchwalenia budŜetu  gminy Nowe Miasto 
Lubawskie na 2007 r.  
 Rada Miejska jednomyślnie (15”za”) podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie. 
Uchwała Nr XIII/70/07- stanowi Zał. Nr 5 do protokołu. 

 
Ad. pkt. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski  po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem  
Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2007 r. 
 Rada Miejska jednomyślnie (15”za”) podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie. 
Uchwała Nr XIII/71/07- stanowi Zał. Nr 6 do protokołu. 

 
Ad. pkt. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski  po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przekazania środków na wsparcie Komendy Powiatowej Państwowej 
StraŜy PoŜarnej w Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska jednomyślnie (15”za”) podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie. 
Uchwała Nr XIII/72/07- stanowi Zał. Nr 7 do protokołu. 

 
Ad. pkt.10 

Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 
stref płatnego parkowania i stawek opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych. 

W wyniku dyskusji Rada Miejska przy 7 głosach „za”, 5 przeciwnych i 3 
wstrzymujących się podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie. 
Uchwała Nr XIII/73/07- stanowi Zał. Nr 8 do protokołu. 

 
Ad.pkt.11 

Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski  po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie oddania w dzierŜawę działki gruntu poł. przy ul. Grunwaldzkiej w 
Nowym Mieście Lubawskim stanowiącej własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto 
Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie (15”za”) podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie. 
Uchwała Nr XIII/74/07- stanowi Zał. Nr 9 do protokołu. 
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Ad.pkt.12 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski  po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu  trwałego 
zarządu na rzecz Miejskiego Zakładu Komunalnego w Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska jednomyślnie (15”za”) podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie. 
Uchwała Nr XIII/75/07- stanowi Zał. Nr 10 do protokołu. 

 
Ad.pkt.13 

Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski  po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie uchylenia uchwał Rady Miejskiej w Nowym Mieście  Lubawskim w 
sprawie sprzedaŜy działki gruntu poł. przy ul. 19 Stycznia w Nowym  Mieście Lubawskim 
stanowiącej własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie, sprzedaŜy nieruchomości 
połoŜonej przy ul. Słonecznej w Nowym Mieście Lubawskim stanowiącej własność Gminy 
Miejskiej.  

Rada Miejska jednomyślnie (15”za”) podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie. 
Uchwała Nr XIII/76/07- stanowi Zał. Nr 11 do protokołu. 
 

Ad.pkt.14 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski  po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie uzgodnienia projektu rozporządzenia Wojewody Warmińsko-
Mazurskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Doliny Dolnej  
Drwęcy. 

Rada Miejska jednomyślnie (15”za”) podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie. 
Uchwała Nr XIII/77/07- stanowi Zał. Nr 12 do protokołu. 

 
Ad.pkt.15 

Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski  po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie współdziałania pomiędzy Gminą Miejską Nowe Miasto  
Lubawskie, a Gminą Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mazanowie dot. przyjmowania  
ścieków zebranych na terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie do oczyszczalni ścieków w  
Nowym Mieście Lubawskim. 

Rada Miejska jednomyślnie (15”za”) podjęła uchwałę w powyŜszej sprawie. 
Uchwała Nr XIII/78/07- stanowi Zał. Nr 13 do protokołu. 

 
Ad.pkt.16 

Wybory ławników do sądów powszechnych: 
a) Informację o przygotowaniu wyborów ławników do sądów  powszechnych wraz z opinią 

o zgłoszonych kandydatach przedstawiła  Przewodnicząca zespołu do spraw wyborów 
ławników, Prezes Sądu Rejonowego – Hanna Ewertowska – Grzonkowska. Informacja na 
piśmie stanowi Zał. Nr 14 do protokołu, 

b) Z kolei przedstawiła listę kandydatów na ławników wraz z danymi osobowymi,  
      stanowiącą Zał. od Nr 15 do protokołu, 
c) Radni zgłosili następujących kandydatów na członków Komisji Skrutacyjnej: 

- Lili ę Karczyńską, 
- Marcina Deję, 
- Mirosławę Czernysz, 
którzy wyrazili zgodę na kandydowanie. 
Następnie zgłoszono kandydaturę radnego Marcina Dei na przewodniczącego Komisji 
Skrutacyjnej, który wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Z kolei  Przewodniczący Rady Miejskiej –  A. Nadolski po odczytaniu poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru 
ławników do Sądu Rejonowego w Nowym Mieście Lubawskim. 
Uchwała Nr XIII/79/2007 – stanowi Zał. Nr 16 do protokołu. 

d) Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski odczytał projekt  zasad głosowania 
na ławników. Rada Miejska jednomyślnie przyjęła zasady głosowania w brzmieniu 
projektu. 
Zasady głosowania  na piśmie stanowią   Zał.  Nr 17 do protokołu.  

e/    Komisja Skrutacyjna  przeprowadziła głosowanie  za pomocą kart do głosowania. 
f/   Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – M. Deja  odczytał protokoły  
     Komisji Skrutacyjnej w sprawie: 
-  wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Nowym Mieście Lubawskim- 
    stanowi Zał. Nr 18 do protokołu, 
-  wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Nowym Mieście Lubawskim- głosowanie 
dodatkowe stanowi Zał. Nr 19 do protokołu, 
Z kolei  Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski stwierdził, Ŝe Rada Miejska podjęła 
uchwałę w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Nowym Mieście Lubawskim.  
Uchwała Nr XIII)80)03 -  stanowią Zał. Nr 20 do protokołu. 

 
Ad. pkt.17 

Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski przedstawił informację dotycząca umarzania, 
odraczania lub rozkładania na raty spłat naleŜności pienięŜnych, do których nie stosuje się 
przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa. Informacja na piśmie stanowi Zał. Nr 21 do 
protokołu. 

Ad. pkt. 18 
Informacja o oświadczeniach majątkowych. 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał pisma: 
- Kierownika Delegatury w Elblągu Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w    
  Olsztynie , 
-Przewodniczącego Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim,  
skierowane do Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie oświadczeń 
majątkowych. 

 Z kolei Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska odczytała pismo Burmistrza Miasta 
Nowego Miasta Lubawskiego skierowane do Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim 
w sprawie  oświadczeń majątkowych. 
Pisma stanowią Zał. Nr 22-24 do protokołu. 
 

Ad. pkt. 19 
 
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski udzielili: 
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska  
- komisja ds. oświetlenia zebrała się w pierwszy poniedziałek m-ca X i przez dwa dni i część 
nocy analizowała stan oświetlenia. W jej składzie uczestniczyli; p. H. Kreński -Komendant 
StraŜy Miejskiej, p. Karczyński – Kierownik Posterunku Energetycznego i p. J. Kancidrowski 
jako przedstawiciel Urzędu Miasta. Zdiagnozowane zostały wszystkie lampy oświetleniowe 
na terenie miasta. Zakreślono odpowiednim znakiem przeznaczone do ewentualnej kasacji. 
Będzie sukcesywnie prowadzona akcja wymiany opraw czy tworzenia nowych lamp. Udało 
nam się we współpracy z brodnicką Energą doprowadzić do sytuacji, Ŝe będą inwestowali w 
mieście. Wymienione zostaną 83 słupy energetyczne od wysokości boiska sportowego 
MOSiR do mostu i ulica od skrzyŜowania ze światłami do wysokości Policji, wzdłuŜ  
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ul. Działyńskich do Posterunku Energetycznego i za wiaduktem w kierunku Marzęcic. Udało 
nam się teŜ omówić z Energą wymianę opraw oświetleniowych na energooszczędne. Jest to 
inwestycja obliczona na około 100 tys. zł. Będzie funkcjonowała na zasadzie leasingu, czyli 
w ciągu 3 lat z tych oszczędności, które miasto uzyska z tytułu opłat za energię nakłady się 
zwrócą. Myślę, Ŝe za moment państwo sami stwierdzicie, Ŝe te działania wykluczą taką trochę 
uznaniowość i kompleksowo rozwiąŜe się problem oświetlenia, 
- odnośnie progów zwalniających to mam na dziś  informację, Ŝe były  juŜ zamówienia i będą 
dostarczone  w poł. XI i załoŜone, ale tylko tam, gdzie było to ustalone. Była komisja 
powołana, która pod kątem bezpieczeństwa miasto zlustrowała i ustalone zostały progi na ul. 
Tysiąclecia przy Szkole Podstawowej Nr 2 i przy Przedszkolu Miejskim. Będziemy się starali 
docelowo montować takie progi. Nie wiem czy mamy wszędzie moŜliwości ich montowania, 
gdyŜ ta forma ograniczenia ruchu przyjęta jest  wyłącznie na osiedlowych drogach, a nie w 
centrum miasta, jak sugerujecie państwo w przypadku ul. 3 Maja. Nie wiem czy tutaj 
bylibyśmy w stanie przeforsować nasze starania, 
Radny – B. Cieplak 
ul. 3 Maja jest ulica osiedlową, dopiero 1.01.2008 r. będzie ulicą miejską, gdyŜ uchwała była 
podjęta. 
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska 
stawiacie nas państwo w takiej sytuacji, Ŝe jeden temat progów mamy zamknięty, a powraca 
temat nowy, do którego musimy się przygotować, aby udzielić państwu informacji. Myślę, Ŝe 
potrzeba tutaj trochę pokory, a na pewno dojdziemy do konsensusu, 
- jeśli chodzi o drogę do Zespołu Szkół Rolniczych – wymieniona została trelinka. Bardzo 
nam zaleŜało, Ŝeby odbyło się to jeszcze przed 5.X., kiedy miało miejsce 50-lecie szkoły. 
Cieszę się, Ŝe to zostało Ŝyczliwie odebrane. Cieszę się równieŜ z tego, Ŝe zostały dostrzeŜone 
nasze starania zmierzające do tego, aby zafunkcjonowały urządzenia sportowe wmontowane 
na naszych placach zabaw. Bardzo się cieszę, Ŝe młodzieŜ uznała, iŜ te bramki są potrzebne i 
w jakiś sposób organizują Ŝycie młodzieŜy w lokalnej społeczności.  Natomiast nie ukrywam, 
iŜ bardzo mnie to osobiście boli, Ŝe jednocześnie dokonywane są dewastacje mienia, które jest 
wmontowane i o które powinniśmy wszyscy zadbać. Nie dalej niŜ trzy tygodnie temu 
mieliśmy do czynienia z ul. Lipową. Kilka dni temu wystąpił temat Ogrodu RóŜ. Nie wiem 
czy idziemy w tym kierunku, Ŝe mimo wszystko dalej dostawiamy nowe elementy prowadząc 
jednocześnie akcję uświadamiającą mieszkańców albo zawieszamy działalność i nie robimy 
nic.  Obecnie mamy kilka miesięcy zimowych i nie ma sensu nic robić w okresie zimowym, 
natomiast temat wróci wiosną. Byłabym skłonna, Ŝeby iść w tym kierunku, aby mimo 
wszystko, czynić starania powodujące zmianę mentalności i nastawienia, a nie działać 
restrykcyjnie, 
- odnośnie zabezpieczenia kładki będą zainstalowane poręcze dodatkowe przed okresem 
zimowym. Nie będzie to poręcz na całej długości kładki tylko na dojściu, 
- jeŜeli chodzi o parkowanie samochodów dostawczych na ul. 3 Maja jest to zmiana 
organizacji ruchu i to leŜy w gestii p. starosty Musimy wniosek taki przygotować, 
przedyskutować go i ewentualnie wnioskować, 
- jeśli chodzi o kwestię róg ul. 3 Maja/ Kościuszki wniosek jest taki i podtrzymuję go, iŜ teren 
ten zostanie w przyszłym roku sprzedany. JuŜ w tej chwili mamy zakończone postępowanie 
zmierzające do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego i wprost jest powiedziane na 
jakie cele i w jakim czasie  ma być dokonana zabudowa. Mówiłam juŜ państwu wcześniej, Ŝe 
nie zaleŜy mi, aby ten teren szybko sprzedać, gdyŜ traktuję to jako lokatę kapitału. Przetarg, 
który ogłosimy na początku  przyszłego roku będzie zmierzał do tego, Ŝeby nabył ten teren 
ktoś kto w szybkim tempie zabuduje tę mierzeję miasta zgodnie z wymogami 
Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków, gdyŜ jest to teren pod opieką konserwatorską, 
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- zjeŜdŜalnia dla dyskorolek zostanie przetransportowana nie na ulicę Tysiąclecia, a 
wnioskujemy, Ŝeby był to teren MOSiRu, gdzie będzie się znajdowała pod nadzorem i opieką. 
Natomiast niekoniecznie moŜe skutkować opieką przy ul. Tysiąclecia. WoŜenie się z tym 
sprzętem we wszystkich kierunkach chyba nie ma celu, 
- rozwaŜymy propozycję ustawienia dodatkowych tablic informacyjnych na których moŜna 
by umieszczać informacje wychodzące z Urzędu Miasta. Wydaje się, Ŝe za mało jest akcji 
informacyjnych docierających do mieszkańców. Postaramy się to zrobić, juŜ moŜe bez 
wskazania, gdzie mają one być, ale cenną uwagę przyjmuję, 
- odnośnie wynajmu lokali w gmachu, w którym urzęduje PZU budynek docelowo będzie 
przeznaczony do całkowitej sprzedaŜy. W tej chwili PZU ma to juŜ jako własność. Lokal na 
poddaszu jest  juŜ sprzedany. Pozostałe składniki na I piętrze teŜ juŜ są przeznaczone do 
sprzedaŜy, która będzie się odbywała w przyszłym  roku, takŜe temat najmu upadnie. 
Sukcesywnie się te lokale uwalniają zgodnie z  tendencją, którą sugerowałam, iŜ jeŜeli miasto 
jest  tylko jednym z właścicieli, a zawiązuje się wspólnota, to nie ma sensu blokować 
pewnych działań. Myślę, Ŝe tutaj państwo wyrazicie przychylność do tego typu działań, 
- jeśli chodzi o informację, która wprost była podana nazwiskiem proponuję, Ŝebyśmy na 
piśmie udzielili informacji, gdyŜ jest to informacja niejawna i nie chciałabym wracać do tego 
tematu, 
-  odnośnie parkowania przy ul. Szkolnej musi być przygotowana zmiana organizacji ruchu. 
Wiem, Ŝe ul. Szkolna była wnioskowana do wyłączenia parkowania w ogóle ze względu na 
wyjazd StraŜy PoŜarnej. Sprawdzę to, gdyŜ nie mam pewnej informacji i nie chcę p. radnego 
wprowadzać w błąd. 

Ad. pkt. 20 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej 
Nadolski zamknął obrady XIII-tej sesji Rady Miejskiej. 
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